
Bestyrelsesmøde Buskparken 

24. Nov 

 
Svend, Anders, Freddy, Henrik og Erik deltog 

 

Budget gennemgået af Freddy 

 

Tilbud fra Cirkelgartneren gennemgået og diskuteret igennem. Vi 

har 4 områder der kræver opmærksomhed. Vi forslår det laves 

over 2 år, da det er en dyr post.  

Vi undersøger om Dennis fra Cirkelgartneren kan komme til 

generalforsamlingen og uddyber sin plan. 

Det skal nok dokumenteres med lidt billeder osv. 

 

Stierne på det grønne område er ved at vokse sammen og vi har fat 

i kommunen for at udbedre det. De er mellem 80-100 cm og ifølge 

aftalen skal de være 200-300 cm. 

 

Brandvej skal udbedres. Vi taler med kommunen om assistance til 

nedslåning og ifm. Oprydning af de 4 områder bliver der en masse 

flis tilovers der kan udlægges på brandvejen. 

 

Bestyrelsesmøde planlagt til start Januar, hvor der skal planlægges 

generalforsamling. 

 
6.2 Ordinær generalforsamling afholdes hvert år inden den 1. marts. 6.3 Indkaldelsen sker ved 

husstandsomdelt indkaldelse med en frist af 4 uger med angivelse af foreløbig dagsorden og evt. 

emner, der vil være at behandle. Forslag skal være formanden i hænde senest 14 dage før den 

ordinære generalforsamling. Endelig dagsorden herunder indkomne forslag offentliggøres på 

forening hjemmeside senest 8 dage før afholdelse af generalforsamlingen. Såfremt endelig 

dagsorden ønskes udleveret kan dette ske ved henvendelse til foreningens bestyrelse. 

 

Der mangler 2 til bestyrelsen og vi opfordrer til at folk bakker op. 

(Sekretær og suppleant) 

 

 



Evt. 

Hvis folk betaler med mobile-pay, skal der tilføres adr. på 

betalingen. Det skal specificeres på opkrævningen at hvis folk 

ikke skriver deres adresse på mobile-pay, er indbetalingen ikke 

gyldig. 

 

 


